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Administración Profesional de Comunidades

www.gestioveinal.es

Servicio de Urgencias 

a nuestras comunidades
24 horas - 365 días/año

Rambla Josep Maria Jujol, 51
Sant Joan Despí
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membre de l'associació
LA PREMSA DELBAIX

El  d iar i  gratuït  del  Baix  L lobregat
ANUNCIA'T EN AQUEST DIARI Propera edició: 18 Març Telèfon:

615 87 33 44 mail@lapremsadelbaix.es

Tiratge  auditat per:

Foto: FCB

RECTA FINAL
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L’obra de l'Estadi Johan Cruyff s'enllestirà a finals d’abril, mentre 
que el president de l’FC Barcelona ha anunciat que la inauguració 
podria ser el proper mes de juny

Particular vende Casa de 190m2 
en el centro de pueblo rural de 1000 
habitantes con todos los servicios. 

3 Plantas, 7 habitaciones, comedor, cocina y baño. 
Con cédula de habitabilidad + 90m2 con bodega de 
vino en piedra, patio y jardín. Amueblada para vivir 
enseguida + finca de 21.500 metros con pozo de 

agua potable, olivos, almendros y bosque de pinos. 
Zona de Rovellones a 600 metros de altura, muy 

pintoresca y tranquila.

PRECIO TOTAL DE TODO: 90.000€

PARA MÁS INFORMACIÓN Y VISITAS.
Sr. Luis (directo dueño)

696084129

SOCIETAT Pàgina 2

Sant Joan Despí 
modificarà el PGM 
per expropiar 
edificis que estan 
inacabats  

ECONOMIA Pàgina 11

El Baix Llobregat 
allotja el 8,29% 
dels polígons de 
l’activitat industrial 
catalana

Pàgina 10

Els mossos detenen in fraganti 22 
homes per robatoris en domicilis
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SOCIETAT

La Diputació lliura el projecte de millores 
de seguretat viària de la BV-2003   
Té per objectiu definir les actuacions a realitzar en aquest tram per disminuir 
l'accidentalitat, millorar les condicions d'accessibilitat, entre altres

La  Diputació de Barcelona 
ha lliurat a l'Ajuntament 
de Viladecans, el projecte 

constructiu de millora de la 
seguretat viària de la traves-
sera urbana de la BV-2003, 
carretera de Sant Climent, 
entre l'avinguda de la Rou-
reda i la cruïlla amb el carrer 
d'Àngel Aranyó. Aquest tram 
de la carretera és una de les 
vies de connexió entre el 
nucli de Viladecans i la C-32 
i Sant Climent de Llobregat, 
formant un entorn urbà 
consolidat rodejat d'edificis 
d'habitatges amb molta acti-
vitat comercial en les plantes 
baixes. El projecte té per ob-
jectiu definir les actuacions 
a realitzar en aquest tram 
de la BV-2003 per disminuir 
l'accidentalitat, millorar la 

seguretat de vehicles i via-
nants, millorar les condicions 
d'accessibilitat, i en conjunt, 
millorar la qualitat urbana 
d'aquesta part del municipi. 
Les actuacions proposades 
en el projecte contempla 
una reducció de l'amplada 
de la calçada fins els 6,60 
metres per evitar un excés 

de velocitat de vehicles, 
així com la redistribució de 
l'espai de vehicles i vianants, 
redimensionant les zones 
d'aparcament per a que tin-
guin una amplada adient i 
evitar així maniobres inade-
quades o l'aparcament in-
disciplinat en doble filera. El 
projecte també contempla 

una ampliació de les voreres 
en alguns punts per apro-
par els vianants als punts de 
creuament de la carretera en 
millors condicions de visibi-
litat i accessibilitat, el tanca-
ment de les cruïlles massa 
obertes per evitar maniobres 
i moviments de vehicles ina-
dequades. També es preveu 

la implantació d'altres mesu-
res de pacificació del trànsit 
com són la construcció d'una 
cruïlla elevada a la intersec-
ció amb els carrers del Roure 
i Franja de Ponent, la cons-
trucció d'un pas de vianants 
elevat a la cruïlla amb el ca-
rrer de Miguel Hernández i 
la construcció d'un altre pas 
de vianants elevat a la cruïlla 
amb el carrer Mare de Déu de 
Montserrat. Complementant 
l'actuació, es preveu també 
millorar l'accessibilitat a les 
parades d'autobús existent, 
una nova regulació sema-
fòrica de la cruïlla de la BV-
2003 amb el carrer del Molí 
amb l'avinguda dels Jocs 
Olímpics i l'arranjament i mi-
llorar alguns elements de la 
xarxa de serveis bàsics.

Foto: Google Maps

La comarca reutilitza i recicla 
més mig milió de peces de roba  

Humana, organització que promou la protecció del 
medi ambient mitjançant la reutilització del tèxtil i duu 
a terme programes de cooperació a l’Àfrica, Amèrica 

Llatina i l’Àsia, i també d’ajuda local al territori més proper, 
va recuperar 267.014 kg de tèxtil usat al Baix Llobregat el 
2018 (+0,95% respecte a l’any anterior). Aquestes donacions 
equivalen a 552.700 peces de roba recuperades.

  
Sant Vicenç crearà un Rànquing 
de les Millors Pastisseries 

Sant Vicenç dels Horts va consolidar l’èxit de la Mostra 
Internacional de Pastisseria. Prop de 1.200 persones 
van presenciar les exhibicions que una dotzena de 

pastissers i pastisseres de renom internacional. La segona 
edició es va cloure amb l’anunci d’una important novetat 
per a la propera edició: el Rànquing PastrySense, dedicat 
a les 25 millors pastisseries de Catalunya.

Nou servei municipal al Prat 
que promou la convivència  

L'Ajuntament del Prat de Llobregat ha posat en marxa 
un nou Servei de Bon Veïnatge i Convivència. El servei 
ofereix assessorament i acompanyament puntual a les 

comunitats de veïns i veïnes que ho necessitin, alhora que 
fomenta la bona convivència i civisme als espais públics 
de la ciutat. El servei acompanya aquelles comunitats que 
ho sol·licitin en la recerca de solucions.

La zona sud del barri de 
Can Clota es transformarà 
Una zona industrial es convertirà en residencial 
amb zones verdes, vials i equipaments i habitatge

El Ple d’Esplugues va 
aprovar inicialment la 
modificació puntual 

del Pla General Metro-
polità a l’àmbit sud del 
barri de Can Clota, amb 
l’objectiu de reordenar les 

parcel·les industrials situa-
des al sud d’aquest barri, 
on s’ubiquen els laborato-
ris CETIR i l’antiga indústria 
farmacèutica Bristol-Myers 
Squibb a fi i efecte de man-
tenir una part de l’edificació 

existent i transformar una 
altra part, assignant usos 
residencials més coherents 
amb l’entorn construït de 
la ciutat. Hi van votar a fa-
vor PSC, ERC, PP, PDeCAT i 
Canviem Esplugues, es van 

abstenir Cs i CUP, hi va votar 
en contra ICV, mentre que 
el regidor no adscrit Albert 
Comellas no va votar. Amb 
aquesta ordenació el barri 
de Can Clota guanyarà es-
pais de zona verda, espais 
d’equipaments, es facilitarà 
la construcció de 166 habi-
tatges, dels quals 50 seran 
en règim de protecció ofi-
cial. A la vegada s’ampliarà 
el carrer de l’Oriol, que en un 
futur serà de 18 metres (en 
lloc dels 9 metres actuals) i 

permetrà una millor conne-
xió d’aquesta zona amb el 

Parc de la Solidaritat, a l’Est 
de l’àmbit de la modificació.

Foto: Google Maps

El grup municipal d’ERC-
AM a l’Ajuntament de 
Viladecans ha retret al go-
vern local (PSC+ICV/EUiA) 
tenir la ciutat literalment 
de potes enlaire per elec-
toralisme durant el Ple ex-
traordinari sobre l’estat de 
la ciutat que va tenir lloc el 
passat dijous 7 de febrer. 
Els republicans critiquen 
que les obres de millora a 
la via pública i altres inver-
sions es concentrin al tram 
final del mandat, de forma 
deliberada per poder in-
augurar a les portes de les 
eleccions municipals. La 
portaveu del grup muni-
cipal, Bàrbara Lligadas, ha 
assegurat que “ho tenen 
tot de potes enlaire per-
què estan concentrant to-
tes les obres que s’haurien 
d’haver fet durant quatre 
anys en els últims mesos 
abans de les municipals." 

Obres i eleccions

Es modificarà el PGM per 
expropiar edificis inacabats 
L’Ajuntament de Sant Joan Despí els vol convertir 
en quinze habitatges amb protecció oficial

Després d'anys de nego-
ciacions, l'Ajuntament 
de Sant Joan Despí ha 

iniciat els tràmits que per-
metran expropiar dos edi-
ficis inacabats –només es 
van arribar a construir les 
estructures, ni tan sols els 
tancaments– que es troben 
entre el carrer Fontsanta i 
l'avinguda de Barcelona. 

Ubicats al peu del parc de 
la Fontsanta, les obres dels 
dos immobles (un, de plan-
ta baixa i 8 pisos, i un altre, 
de planta baixa i 6 pisos), 
es van aturar com a conse-
qüència de la crisi quan els 
tres propietaris i promotors 
no van poder continuar 
endavant amb la construc-
ció –d'habitatges de luxe 

i oficines– per problemes 
econòmics.  L'alcalde, Antoni 
Poveda, i la tinenta d'alcalde 
d'Urbanisme, Belén Gar-
cía, han presentat avui, en 
roda de premsa, el proce-
diment que ha endegat 
l'Ajuntament per recuperar 
aquests edificis: "Aquest pro-
cés que acabem d'iniciar té 
un clar interès públic que és 

dotar la ciutat de més habi-
tatge protegit. Tot i els reite-
rats intents de l'Ajuntament 
per desbloquejar la situació 
negociant amb els propie-
taris ha estat impossible, 
de fet s'han desentès". Po-
veda també ha posat de re-
lleu que "finalitzar aquests 
blocs és també vetllar per 
la seguretat de la ciutadania 
perquè uns blocs d'aquest 
tamany, a mig construir, 
són perill". Amb la incorpo-
ració d'aquests pisos, el Pla 
d'Habitatge Municipal posa-
ria a l'abast de la ciutadania 
al voltant de 400 habitatges 
protegits en els propers 
anys. El 12 de febrer el Ple 

de l'Ajuntament de Sant 
Joan Despí va aprovar ini-
cialment per unanimitat una 
modificació puntual del Pla 
General Metropolità (PGM) 
que permetrà iniciar el pro-
cés d'expropiació d'aquests 
immobles per convertir-
los en habitatge protegit. 
L'Ajuntament argumenta 

l'interès públic d'aquesta 
operació que permetrà 
guanyar més habitatges 
protegits per a la ciutat. El 
sostre màxim de sòl residen-
cial serà d'aproximadament 
10.000 metres quadrats que 
permetrien la construcció 
d'un total de 115 habitatges 
amb protecció oficial (VPO).

Foto: Aj. Sant Joan Despí



3Febrer 2019 | LA PREMSA DELBAIX.es

Avda. Can Batllori, 24 · Tel. 93 658 44 51 · abitareviladecans@hotmail.com www.mueblesabitareviladecans.com

Viladecans

SOM ESPECIALISTES EN ARMARIS A MIDA 

Ens adaptem a tots els espais creant ambients decoratius únics, 
aprofitant al màxim totes les opcions d'espai.

Febrer
MES

DE l'ARMARI

Vine a 
visitar-nos
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HERMANOS MORENO DÍAZ Reformas y Construcciones desde 1999

C/Teide,10 - L'HOSPITALET · ryjmoreno99@gmail.com

Albañilería · Fontanería · Carpintería · Electricidad · más...

Presupuestos 
sin 

compromiso

OFERTA BAÑO COMPLETO
TOTAL 3.500€ 

Baño completo 3.500€
Azulejos y pavimento 
Techo e iluminación
Mueble 70, wc y grifería
Plato de ducha y mampara de 100
Mano obra, materiales e instalac.

Instalación Luz nueva 2.900€

OFERTA COCINA COMPLETA
TOTAL 6.500€
Cocina completa 6.500€
Azulejos y pavimento
Techo e iluminación
4m/l mobiliario y granito nacional
Electrodomésticos
Mano obra, materiales e instalac.

 +info. Ver web:  www.reformasmoreno.es

 Fijo. 93 449 56 51
      607 522 680

WathsApp
Síguenos en Facebook
Reformas Moreno Díaz

Pintar piso en blanco 65m2 aprox. 950€

SOCIETAT

El Síndic de Greuges ha 
estirat de les orelles 
l’Ajuntament del Prat. 

Aquesta institució creu que hi 
ha una manca d’instal·lacions 
i jocs accessibles en les àrees 
de joc infantil dels parcs del 
municipi i que el consistori 
incompleix una moció apro-
vada pel Ple en relació amb 
aquest assumpte. El Síndic va 
rebre una queixa presentada 
per un veí que manifestava 
la seva disconformitat amb la 
manca d'accessibilitat de les 
instal·lacions i dels jocs de les 
àrees de joc infantil del mu-
nicipi aportant una còpia de 
l'acta del Ple de 7 d'octubre de 
2015 en què va ser aprovada, 
per unanimitat, una moció en 
què el Ple acordava: “Instal·lar 
gronxadors i jocs adaptats 
en les zones de jocs infantils 

de la localitat, així com fer els 
accessos universals; i instal·lar 
aquest tipus de gronxadors 
i jocs en els propers parcs i 
zones de jocs infantils que es 
creïn en el municipi, així com 
crear els accessos adaptats 
i universals.” El veí manifes-
tava la seva disconformitat 
per la manca de compliment 
d'aquest acord i assenyalava 
que el passat mes de març 
va presentar una instància a 
l'ajuntament sobre aquest as-
sumpte. L'interessat va rebre 

resposta del consistori en què 
s'assenyala que de l'estudi de 
la situació i diversitat dels in-
fants amb discapacitat es va 
valorar que el projecte de fer 
accessibles les zones de joc 
era d’una elevada complexi-
tat per la qual cosa els dife-
rents departaments i àrees 
implicades en aquest projec-
te continuaven treballant. La 
Premsa del Baix, també ha 
pogut saber que l'ajuntament 
va informar al Síndic que al 
municipi hi havia un total 

de 61 de les quals només no 
eren accessibles cinc. Segons 
l'Ajuntament, moltes de les 
persones amb discapacitats 
(sensorials, intel·lectuals, 
mentals i de mobilitat re-
duïda lleu) podien accedir 
a pràcticament tots els jocs, 
amb acompanyament. Però 
la realitat és una altra.

Recomanacions
D’acord amb l’aplicació de 
l'interès superior de l'infant, i 
tenint en compte la necessi-
tat de garantir els drets dels 
infants amb discapacitat a 
gaudir de l'esbarjo i dels es-
pais públics de joc en igual-
tat de condicions que els 
altres infants, el Síndic va fer 
una sèrie de suggeriments i 
recomanacions al consistori 
per fer realitat la demanda.

Falta d’accessibilitat als parcs 
infantils del Prat  segons el  Síndic
L’Ajuntament va aprovar fa 4 anys una moció per adequar les instal·lacions i els jocs 
de les àrees per a persones amb discapacitat, però no ha complert les demandes

Foto:  Particular

El passat gener es va 
constituir el Consell de 
Salut del Baix Llobregat, 

el primer Consell de Salut a 
nivell comarcal de tota Cata-
lunya. Un Consell que mira 
de protegir i fomentar els 

hàbits saludables del 18% 
de la població catalana. És 
l’objecte del Consell de Sa-
lut, promoure la participació 
dels ajuntaments, amb la 
col·laboració dels agents so-
cials i econòmics, les institu-

cions, entitats, plataformes 
i associacions comarcals 
representatives i implicades 
en els aspectes relacionats 
amb la salut a la comarca, 
per recollir propostes pel 
que fa a la planificació, la 

gestió i l’avaluació dels ser-
veis de salut a partir de la 
creació d’un espai estable 
de debat, a fi de contribuir 
a la millora de la qualitat 
dels recursos disponibles. 
Durant la presentació es va 
informar de la rellevància 
que està agafant l’abordatge 
de la salut comunitària, 
tenint cura de la salut de 
l’entorn per tal de protegir la 
salut individual i col·lectiva. 
L’atenció primària es posi-
ciona com l’eix central de les 
millores i reptes a resoldre en 
l’actual i proper període.

Es constitueix el 
Consell de Salut 
del Baix Llobregat 
És el primer a nivell comarcal català que mira 
de protegir i fomentar els hàbits saludables

Transformació urbanística 

El Ple Municipal de Sant Just Desvern corresponent al 
mes de gener va aprovar, de forma definitiva, el Conveni 
de col·laboració per a la transformació urbanística 

de la carretera Reial, amb l’objectiu de convertir la via en 
un eix cívic i referent de mobilitat sostenible, propiciar la 
integració al municipi del nou barri de Torreblanca i millorar 
l’entrada del municipi des de la B-23. 

Enderroc d'un edifici il·legal 

L'Ajuntament de Sant Joan Despí va enderrocar un edifici 
il·legal al barri Centre. L'immoble, construït als anys 
50, estava situat en uns terrenys qualificats de zona 

verda, fet que va motivar el consistori a iniciar els tràmits 
necessaris per enderrocar-lo i dedicar l'espai alliberat a l'ús 
que contempla el Pla General Metropolità. L'entitat que 
s'ubicava a l'edifici se li ha buscat un nou emplaçament.  

Foto:  CCBLL

Depressió
Fòbies
Ansietat
Estrés
Inseguretat i autoestima
Fracàs escolar
Adolescència
Problemes de Parella
Dol

Previsió, 1
08970 Sant Joan Despí
www.psicoars.com

Dra. Astrid Roda de Sola
ARS centre psicològic

CUANDO CAMBIAMOS LA 
ACTITUD DE UN NIÑO... LO 

CAMBIAMOS TODO
Vivimos una sociedad en la que evolutivamente, la niñez 
es la primera etapa en la evolución del ser humano, y 
crecemos hasta llegar a la última etapa de desarrollo del 
ser humano: el adulto”. Este pensamiento esta aceptado 
por la gran mayoría del mundo occidental y el problema 
es que entonces nos posicionamos ante el niño pensando 
“tu eres el principio y yo soy el úiltimo estadio” y es en este 
momento, cuando se establece una relación de poder.

Pero por un momento veamos la situación de la 
siguiente forma: los niños des de su nacimiento poseen 
una capacidad de aprendizaje extraordinaria; son 
capaces de aprender a hablar, e incluso varios idiomas 
simultaneamente, inician su mobilidad des de pequeños 
movimientos hasta el caminar, … , es entonces en esos 
primeros años donde la capacidad de asimilar nuevos 
conocimientos es increible, y, por lo contrario, es con 
los años cuando vamos perdiendo esa capacidad de 
aprendizaje. Es decir, el niño es el que realmente tiene 
la capacidad de aprender más ampliamente y puede 
evolucionar más rápido; esta bidireccionalidad cambia la 
relación de poder que hemos comentado anteriormente 
que se establece entre niño y adulto. 

Muchas veces  el adulto se comunica con el niño 
haciéndole entender que para agradarle ha de hacer 
aquello que el considera correcto, es decir, en algún 
modo que correspondan a nuestras expectativas. Por 
ejemplo cuando preguntamos:“¿te lo has comido 
todo?”, tras su respuesta, les hacemos sentir que esto 
es importante y muchas veces que “los queremos 
más” si se efectua la conducta deseada. Si esta cadena 
de relaciones las multiplicamos a lo largo del tiempo, 
podemos estar induciendo a pensar al niño “para que te 
quiera has de corresponder a lo que espero”, puediendo 
dañar al menor provocando un sentimiento negativo. 

Estas situaciones requieren un cambio en el método de 
decir o insinuar “ te querría más si…” a “ te quiero tal y como 
eres”. Los niños poseen un espiritu abierto, no juzgan, no 
conocen ningún “ismo”: racismo, sexismo, machismo…

Los pequeños tienen la capaciad innata de indagar, 
descubrir, compartir, … en definitiva, de abrise al 
mundo para aprender y desarrollarse. No intentemos 
imponer conceptos, ideas,…, dejemos que cada uno 
saque lo mejor de si mismo. Cambiemos el “no eres 
suficientemente bueno”, 
por el “tu puedes” e “ 
inténtalo”, esto cambiará 
su forma de relacionarse 
y de ver el mundo y 
seguramente será más 
feliz y superara todo lo 
que se proponga con 
mayor autoestima e 
ilusión ilimitada.
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La futura residència i centre de dia 
per a gent gran ja té finançament 
S'ubicarà a l'entorn del Molí dels Frares al municipi de Sant Vicenç dels Horts

El conseller de Treball, 
Afers Socials i Famílies, 
Chakir el Homrani, i 

l’alcaldessa de Sant Vicenç 
dels Horts, Maite Aymerich, 
van signar un protocol de 
col·laboració per a la futura 
prestació del servei social 
de gestió de places resi-
dencials i de centre de dia 
del municipi. La intenció 
del Departament, que es 
concretarà en un nou acord 
més endavant, és finançar 
la concertació de 66 de les 
82 places residencials i tam-
bé les 20 places d’atenció 
diürna que hi haurà en 
total. La futura residència 
i centre de dia municipal 

de Sant Vicenç dels Horts 
s’ubicarà a l’entorn del Molí 
dels Frares, al barri de Sant 
Josep, i disposarà de 82 pla-
ces residencials i 20 places 
d’atenció diürna. El Depar-
tament es compromet a do-
nar suport a la construcció 
i posada en marxa del nou 
equipament. "Amb la sig-
natura d'avui fem realitat 
una de les reivindicacions 
històriques del Consell de 
la Gent Gran del nostre mu-
nicipi", va dir l'alcaldessa, 
Maite Aymerich, qui ha va-
lorat "molt positivament el 
treball conjunt entre gent 
gran, consistori i Generali-
tat per aconseguir que la re-

sidència sigui una realitat". 
D’altra banda, el conseller 
El Homrani va explicar que 
aquest compromís es con-
cretarà amb la tramitació 
d’un conveni interadminis-
tratiu on es fixarà la con-

certació de places, d’acord 
amb la normativa vigent i 
la disponibilitat pressupos-
tària. “Significa un pas en-
davant en l’atenció a la gent 
gran, a partir d’una fórmula 
de col·laboració mútua en 

la qual l’Ajuntament as-
sumeix la construcció i el 
Departament garanteix la 
viabilitat del servei amb el 
compromís de la concerta-
ció d’una part important de 
les places”, va explicar.

Nou projecte
Es va presentar el projec-
te del Camí del Canal de la 
Dreta de Sant Vicenç. La Di-
putació serà l’encarregada 
d’executar l'obra amb un 
pressupost 2,3 milions 
d’euros, que anirà de la ben-
zinera de Les Palmeres a la 
rotonda de Santa Coloma 
per la vorera més propera a 
la infraestructura de reg.

Fotos: Aj. Sant Vicenç dels Horts

Uns 8.500 alumnes realitzen les 
proves d'avaluació de 4t d'ESO  

Un total de 8.490 alumnes del Baix Llobregat van dur a terme 
les proves d’avaluació de 4t d’ESO, que van de mesurar 
el grau d’assoliment de les competències bàsiques en 

acabar l’etapa d’ensenyament obligatori. Els alumnes provenen 
de centres educatius, ja siguin públics, concertats o privats. 
Aquest és el vuitè curs que s’aplica la prova on es va introduir 
una millor tècnica per agilitzar el sistema de correcció. 

Jornada de conscienciació i 
solidària del càncer a Pallejà 

El passat 4 de febrer es va dur a terme una jornada solidària 
i de conscienciació amb motiu del Dia Mundial contra 
el Càncer. Els participants van poder gaudir d'activitats 

especials amb la finalitat de passar una bona estona i col·laborar 
amb la recerca oncològica i el suport als pacients i familiars que 
ofereix l'AECC-Catalunya. La jornada va estar organitzada per 
la Junta Local de l'AECC de Pallejà i la Piscina Coberta. 

Enèsim compromís polític per 
finalitzar les obres de la Variant

La delegada del Govern a Catalunya, Teresa Cunillera, 
es va comprometre a la finalització de les obres de 
la variant aquest 2019 sense determinar-ne la data 

exacta. Aquest compromís s’ha realitzat durant la seva 
visita a Vallirana. La delegada ha volgut conèixer l’estat 
de les obres i va ser acompanyada per l’alcaldessa del 
municipi baixllobregatí. 

Teresa Jordà, conse-
llera d'Agricultura i 
l’alcaldessa de Sant 

Vicenç dels Horts, van 
signar un conveni per-
què la Generalitat cedeixi 
els espais que té a la llera 
del riu Llobregat i que 
van des de la zona del 
gual inundable fins a to-
car de la riera de Cervelló. 
La primera fase d’aquest 
projecte és la creació del 
Parc Fluvial de la Riera de 
Torrelles, que començarà 
a construir-se a finals 
d’any, D'altra banda, 
també es construirà el 
Centre d'Interpretació de 
la Cuina Catalana-Espai 
Josep Lladonosa.

Parc fluvial

La ciutadania decidirà el            
nomenclàtor dels espais públics   

El Ple Municipal de Sant Climent de Llobregat va aprovar 
la creació de la Comissió del Nomenclàtor, l’ens consultiu 
que estudiarà els noms amb els quals es batejaran a 

partir d’ara els espais públics del poble. Al llarg d’un mes 
es trobarà en exposició pública el reglament de la comissió 
per tal que totes les persones del municipi baixllobregatí 
tinguin la possibilitat de fer-hi les seves aportacions.

Continuïtat del servei de 
l’autobús urbà a Cervelló 

El vicepresident de Mobilitat i Transport de l'AMB, Antoni 
Poveda, i l'alcalde de Cervelló, José Ignacio Aparicio, han 
firmat un conveni per garantir la continuïtat del servei 

d'autobús urbà i traspassar la gestió del servei a l'AMB. Conegut 
com a C-Bus, el servei es va posar en marxa per facilitar 
la mobilitat dins del municipi, que compta amb diverses 
urbanitzacions i una població força dispersa pel territori. 

La presidenta de l'AMB
visita La Palma de Cervelló 

La presidenta de l'AMB, Ada Colau, va visitar La Palma de 
Cervelló, i es va trobar amb l'alcalde, Xavier González, per 
conèixer de primera mà els resultats de les actuacions 

que ha dut a terme l'AMB en aquest darrer mandat, i 
comentar les que estan pendents d'acabar-se. Van analitzar 
les principals actuacions en matèria de planejament, obres i 
projectes que s'han fet aquest municipi metropolità.

Cornellà de Llobregat tornarà a acollir 
la fira més gran del món del cànem
Del 15 al 17 de març se celebrarà la setzena edició de l'Spannabis 2019

L 'Spannabis 2019, la Fira 
del Cànem i les Tec-
nologies Alternatives, 

celebrarà la seva setzena 
edició a Cornellà de Llobre-
gat. El certamen tindrà lloc 
del 15 al 17 de març a Fira 
de Cornellà. Aquesta s'ha 
consolidat com la fira més 
important del món dintre 
d'aquest sector. Actualment 
és la que rep més visitants, 
acredita més professionals i 
mitjans de comunicació i la 
més important a nivell em-
presarial. Enguany, Spanna-
bis portarà els expositors 
i marques més rellevant, 
ocuparà uns 17.000 m2 del 
recinte cornellanenc i mos-
trarà les últimes novetats 

i les millors ofertes per als 
visitants que de ben segur 
omplirà la fira durant tots 
els dies de celebració. Cal 
recordar que a la passada 
edició uns 34.000 persones 
van passar pel recinte i s'hi 
varen veure representades 
més de 500 empreses tant 
nacionals com internacio-
nals.

Conferències
D'altra banda, un dels 
atractius de la fira serà 
l'organització -durant cada 
dia- de les World Canna-
bis Conferences, que tin-
dran lloc a l'Auditori del 
recinte de Fira de Cornellà 
i seran d'accés gratuït amb 

l'entrada a la Fira. Tindran 
una capacitat per acollir a 
unes vuit centres persones 
i servei de traducció simul-

tània. A través de tres blocs 
temàtics en format fòrum 
(medicina, científic i inter-
nacional) i conferències es-

pecífiques, els organitzadors 
pretén aprofundir en les di-
ferents dimensions del càn-
nabis i la seva evolució.

Fotos: Spannabis

Durant la Fira es lliu-
raran els Premis 
Spannabis 2019 per 

premiar el millor estand, 
el millor banc de llavors, 
el millor nutrient, el mi-
llor producte de parafer-
nàlia, el millor producte 
de cànem i el millor 
utensili de cultiu, entre 
altres. També se cele-
brarà el lliurament dels 
premis de la Cannabis 
Champions Cup, la copa 
cannàbica de referèn-
cia dels professionals 
del sector del cànnabis. 
Completa les activitats 
les actuacions musicals 
durant el certamen. 

Premis i música
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Castelldefels diu prou al massiu 
sobrevol d’avions sobre la ciutat  

L’Ajuntament de Caste-
lldefels, amb el suport 
de tots els grups polítics 

amb representació al con-
sistori, les entitats veïnals i 
les plataformes Prou Soroll i 
Preservem Castelldefels van 
expressar la seva indignació 
per l’afectació del sobrevol 
dels avions sobre la ciutat 
en els últims mesos. El Saló 
de Plens va acollir la presen-
tació el Manifest que van 
subscriure on entre altres 
reivindicacions es demana 
continuar amb el sistema 
de pistes segregades per 
no perjudicar la salut de 
la població i una proposta 
d’actuació conjunta als mu-
nicipis limítrofs. En la seva 
intervenció a la presentació, 
l’alcaldessa de Castelldefels, 
Maria Miranda va reclamar 
que la solució a aquest con-
flicte ha de plantejar-se en 
clau territorial. En aquest 
sentit Miranda ha subratllat 

que “els municipis afectats 
ens hem de coordinar pel 
tal de plantejar una propos-
ta conjunta sobre aquest 
tema a les administracions 
implicades”. En aquest sen-
tit el regidor de Territori 
de l’Ajuntament de Caste-
lldefels, Xavier Amate va 
explicar, a més, que el ma-
nifest que es va fer arribar a 
l’autoritat aeroportuària del 
Prat i al Ministeri de Foment 
“organismes amb els quals 
el consistori té una interlo-

cució constant”. Al seu torn 
el president de la plataforma 
Prou Soroll, Josep Velasco, 
va incidir durant la seva in-
tervenció en les afectacions 
que per a la salut ocasiona el 
sobrevol dels avions sobre la 
població de Castelldefels. El 
portaveu de Preservem Cas-
telldefels, Manuela García 
Cuenca, va destacar que “no 
només afecta la salut del vei-
natge sino a més l’economia 
de Castelldefels en la seva 
condició de municipi turístic.”

Fotos: Aj. Castelldefels

Ajuntament de Gavà i Aigües    
de Barcelona sumen esforços 

L’Ajuntament de Gavà i Aigües de Barcelona, juntament 
amb el Centre Tecnològic de l’Aigua, Cetaqua, van 
signar un nou conveni de col·laboració per consolidar 

projectes d’economia circular. La signatura ha comptat amb 
la presència també de la representant de la International 
Water Association (IWA), Gari Villa-Landa, Es converteix en la 
primera ciutat espanyola a subscriure els principis Water Wise 
de l’Associació Internacional de l’Aigua (IWA).

Viladecans estrena la 1a Fira 
Educativa amb un escape room

El 9 de febrer es va celebrar una mostra que va voler 
potenciar la implicació entre famílies i centres, la Fira 
Educativa, a l’edifici Cúbic. Aquest nou espai va apropar 

més als pares i mares la tasca que es fa a les escoles i instituts 
de la ciutat i tots els projectes innovadors que s’hi ha posat 
en marxa. En aquesta primera edició es va posar l’accent 
en el treball de les emocions als centres de Viladecans 
realitzant un escape room centrat en aquesta temàtica.

La Generalitat es compromet a 
millorar les escoles de Sant Boi

L’alcaldessa de Sant Boi, Lluïsa Moret, va rebre a 
l’Ajuntament el conseller d’Educació, Josep Bargalló. 
En el decurs d’una reunió, es va posar en coneixement 

del titular del Departament d’Educació de la Generalitat 
de Catalunya les principals necessitats i demandes de la 
ciutat en aquest àmbit. El conseller es va comprometre 
a aportar finançament per a actuacions de millora de 
les instal·lacions escolars de la ciutat.  Bargalló va visitar 
l’escola Antoni Gaudí, on va mantenir una trobada amb 
l’equip directiu.

Els grups polítics amb representació al consistori, les entitats veïnals i les 
plataformes “Prou Soroll” i “Preservem Castelldefels” presenten un Manifest

SOCIETAT

El Ple municipal de 
Castelldefels va apro-
var una moció que 

demanava una campan-
ya neta i sense notícies 
falses per a les properes 
eleccions municipals, 
pocs dies després que el 
PP de Manuel Reyes fos 
acusat de manipular la 
Wikipedia de la candida-
ta de Movem Castellde-
fels i coordinadora dels 
comuns, Candela López. 
Els grups municipals que 
van aprovar la moció 
van ser PSC-CP, Movem-
E, Cs, Castelldefels sí Pot, 
ERC-AM i CiU.

Campanya neta
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EL MES EN IMATGES

El Papiol va acollir del 8 al 10 de febrer la primera edició de la 
Fira de la Mobilitat Sostenible organitzada per la Convenció 
Nacional d'Alcaldes i Alcaldesses de Catalunya. El conseller 
de Territori i Sostenibilitat, Damià Calvet, va inaugurar la fira.

Com acció reivindicativa, els CDR van tornat a escampar 
fems i escombraries a les portes dels jutjats de diferents 
municipis catalans entre els quals hi havia alguns del Baix 
Llobregatn (Martorell, Gavà i Esplugues de Llobregat).

El president de la Generalitat, Quim Torra, va visitar la Fira de 
la Candelera al costat de Joan Ramon Casals, que continuarà 
finalment com alcalde de Molins de Rei (ho compaginarà 
amb la de director de l'Oficina del President de la Generalitat).

Els treballadors de Gallina Blanca a Sant Joan Despí van 
convocar una manifestació per intentar revertir la situació 
i mantenir els seus llocs de treball, el projecte industrial i 
mostrar la seva negativa a la requalificació dels terrenys. 

En el descans del partit entre el Barça i el Fuenlabrada, 
l'exjugador santfeliuenc Juan Carlos Navarro va rebre, de 
mans de la Federació Catalana de Basquetbol, la Medalla 
al Mèrit en Basquetbol categoria Or.

El projecte de participació ciutadana Junts Fem Barri de Gavà 
opta a la Copa España Creativa, en haver estat seleccionat 
entre els 17 finalistes que s'atorgarà en el VI Fòrum de Ciutat i 
Territoris Creatius d'Espanya, que tindrà lloc a Lleida. 

El personal de la Fundació per a la Conservació i Recuperació 
d’Animals Marins (CRAM) va alliberar, amb la col·laboració 
de personal voluntari d’Aena, cinc tortugues babaues a la 
platja de la Roberta del Prat de Llobregat. 

El xef i divulgador gastronòmic, Josep Lladonosa, va inaugurar 
l’exposició “Què es cuinava als segles XIV-XVIII’ a la Sala 
Fundadors de l’Ateneu Familiar. Un acte emmarcat dins de la 
35a Mostra Comercial, Agrícola i Gastronòmica de Sant Vicenç .

El porter castelldefelenc d’hoquei sobre patins del Barça, 
Aitor Egurrola, va rebre un merescut i emotiu homenatge 
al Palau Blaugrana pels vint anys al primer equip blaugrana. 
Una llegenda a la secció amb un palmarès inigualable.

Ramon Sànchez és el nou alcalde de Molins de Rei en 
substitució de Joan Ramon Casals, que deixa el càrrec per 
incorporar-se com a cap de l’oficina del president de la 
Generalitat, Quim Torra. 

L’Ajuntament de Viladecans treballa per a la restauració d’una 
part de la Pineda de Remolar on no hi ha arbres i durant anys, 
es van anar abocant runes de l’antic càmping Toro Bravo. Es 
recuperen les dunes i es planten noves espècies autòctones. 

El Departament de Salut, el Servei Català de la Salut 
(CatSalut) i l’Ajuntament de Cornellà van signar un conveni 
per desenvolupar actuacions conjuntes de millora de la salut 
i el benestar de la població on s'invertirà 6 milions d'euros. 

Parc de la Rambla va guanyar la segona ronda de votacions i va 
ser el nom escollit per la ciutadania de Sant Just per batejar el nou 
parc situat a la cruïlla Rambla/Major. La proposta guanyadora va 
obtenir 420 vots, superant Plaça 1 d’Octubre (233 vots).

L'Ajuntament de Sant Feliu va participar en la 1a Trobada 
Dones, Innovació i Ciència, organitzada per l'Ajuntament de 
Barakaldo i la Red Innpulso (Red de Ciudades de la Ciencia y 
la Innovación) l'1 de febrer al BIC Bizkaia Ezkerraldea.

Organitzat pel Consorci de Turisme i el Parc Agrari del 
Baix Llobregat, un total de 53 restaurants de la comarca 
tornen a oferir durant tot l’any a les seves cartes propostes 
gastronòmiques. 

Fotos: Ajuntaments/Arxiu/LPdB/FCB/Generalitat/CCOO
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REPORTATGE

Recta final del Johan Cruyff

L ’Estadi Johan Cruyff serà una rea-
litat ben aviat. Les obres de cons-
trucció de la futura instal·lació 

esportiva blaugrana a la Ciutat Es-
portiva Joan Gamper de Sant Joan 
Despí enfilen la recta final. Totes les 
previsions apunten que finals d’abril 
els treballs de construcció hagi fina-
litzat, convertint-se en un dels equi-
paments més emblemàtics del com-
plex esportiu del Barça ubicat en el 
municipi baixllobregatí. Recentment 
es va realitzar una visita a l’estadi 
amb la presència de representants 
institucionals de l’FC Barcelona, de 
l’Ajuntament i de les entitats i empre-
ses implicades i col·laboradores en la 
seva construcció.   

Fases de construcció
Des que es va celebrar la col·locació 
simbòlica de la primera pedra, el 
14 de setembre de 2017, el procés 
de construcció ha anat avançant 
progressivament, primer amb el 
moviment de terres i els treballs 
de clava dels pilons de fonamen-
tació profunda, que va finalitzar el 
març de 2018, i posteriorment amb 

l’estructura prefabricada de formi-
gó, l’estructura metàl·lica d’acer, la 
instal·lació de les graderies prefa-
bricades, les instal·lacions internes, 
les canonades i cablejats, el sostre 
de la coberta, la façana i la prepa-
ració del terreny de joc. Des d’ara i 
fins a la finalització de les obres, hi 
ha previst les tasques d’acabats dels 
espais, la instal·lació de la gespa del 
terreny de joc, els videomarcadors 
i finalment s’instal·laran els seients, 
que són del mateix model que els 
del Wanda Metropolità. 

Estrena
La previsió és que la constructora 
pugui lliurar l’obra acabada al final 
d’abril i que durant un mes i mig es 
pugui testar la instal·lació per a verifi-
car tot el funcionament. La data oficial 
d’inauguració encara per concretar, 
però el president Bartomeu ha avançat 
que la voluntat és fer-ho el mes de juny 
i que l’Estadi Johan Cruyff ja estarà ple-
nament operatiu perquè el Barça B, el 
Barça Femení i el Juvenil A en la Youth 
League puguin disputar els seus partits 
a partir de la pròxima temporada. 

Modernitat
L’Estadi Johan Cruyff serà un esta-
di modern per la seva funcionalitat 
i eficiència. Segons fonts del Barça, 
tindrà una capacitat per a 6.000 es-
pectadors i presenta un perfil asi-
mètric entre un costat del camp (la 
tribuna alta per a 5.000 espectadors) 
i la resta (graderia baixa per a 1.000 
espectadors) sense perdre la sensa-
ció d’unitat. La graderia de l’estadi 
té 360 graus, abraça el públic en tot 
el seu perímetre i confereix una es-
tructura unitària de conjunt. L’estadi 
consta d’una planta -1 d’habilitada 
com a aparcament amb 96 places, la 
planta O a nivell de terreny de joc, on 
estan els espais interiors destinats als 
vestuaris, sala de premsa i zona mix-
ta; la planta 1, on trobem els accessos 
a peu de carrer de lateral i gols i tota 
la graderia baixa; la segona planta de 
Tribuna, on se situa la Llotja; la terce-
ra planta de Tribuna, on està la zona 
de premsa i cabines de ràdio i TV per 
a retransmissions, i una quarta plan-
ta, on se situa la càmera màster i el 
control policial (UCO).

Fotos: FCB

DECLARACIONS

Josep Maria Bartomeu 
President de l’FC Barcelona

“Veure aquest estadi ens omple a molts d’orgull. A 
tots aquells que deien que l’Espai Barça no es faria, els 
dic que aviat ja tindrem la primera inauguració i que 
després vindran una sèrie de projectes en Les Corts”.

“Estem contents de veure com s’ha fet aquest estadi. 
L’Espai Barça ja està en marxa. Aquest Estadi Johan 
Cruyff és la joia de la Ciutat Esportiva. També ha de ser 
la joia del Barça B, el Femení i el Juvenil A quan jugui 
competició europea; un estadi que ha de ser el somni 
de molts joves, un trampolí per a arribar al primer 
equip o a altres clubs europeus. Estem molt orgullosos 
que la Masia funcioni i que el Barça sigui el Club que 
més jugadors aporta als clubs de les cinc grans lligues 
europees. L’objectiu és que els jugadors arribin al 
primer equip, però si no poden, que és molt difícil, que 
puguin ser bons jugadors de futbol i bones persones. 
Aquí tindran les condicions per a fer-ho. L’objectiu és 
que la pròxima temporada ja comencin a jugar aquí”.

“Espero que puguem tornar a convocar a tots el mes de 
juny per a inaugurar l’estadi que porta el nom del teu pare”.

Jordi Moix 
Vicepresident tercer i comissionat de l’Espai Barça

“L’Estadi Johan Cruyff és molt important, és una aposta 
estratègica del Club d’aquesta Junta Directiva. Vull 
recordar que aquí, amb Sandro Rosell com a president, 
que avui no està molt lluny d’aquí i com sabeu fa 22 
mesos en la presó, i vull esmentar-ho, amb una presó 
preventiva molt difícil de justificar, va anar amb qui 
impulsem en aquella època, amb la idea de l’alcalde 
Poveda, comprar els terrenys del Tennis el Forn. 
Aquesta va ser la primera llavor d’aquesta instal·lació 
que s’està construint amb l’última tecnologia, tant 
des del punt de vista de sostenibilitat com a nivell 
constructiu. L’edifici consolida la Ciutat Esportiva, que 
creix un 25% en superfície, ajuda a ordenar diversos 
serveis d’aquesta instal·lació i, a més, ha contribuït 
a la consolidació d’un nou barri a Sant Joan Despí. 
Segur que Johan estarà molt orgullós perquè aquest 
nou estadi recorda al de l’Ajax, on va començar la seva 
carrera futbolística. Aquí veurem debutar els futurs 
jugadors que triomfaran en el Barça”.

“Aquesta operació implica alliberar l’actual Miniestadi 
per a portar l’activitat esportiva aquí, i allí construir el 
nou Palau i la resta del projecte de l’Espai Barça. Ja és 
una realitat l’aprovació del Pla General Metropolità,  
l’abril passat. Estem presentant a la ciutat el projecte 
d’urbanització dels carrers d’al voltant del Camp 
Nou. Aquest any estem treballant en el projecte de 
reparcel·lació i en les llicències. I durant els pròxims 
mesos explicarem l’estructura de finançament i els 
terminis per a executar el gruix de les obres del projecte”.

Antoni Poveda 
Alcalde de Sant Joan Despí

“Aquesta és una zona de 25 hectàrees, de les quals l’FC 
Barcelona té en propietat 17. Una àrea dividida en dues 
grans parts: una d’activitat esportiva i una altra que és 
un barri que compta amb 800 habitatges amb serveis i 
equipaments. Vull agrair al Club que durant aquest temps 
hagi estat una locomotora per a consolidar aquest espai 
per a tirar-lo endavant de forma sostenible, equilibrada, i 
amb uns valors que són els que representa el Barça”.

“La mobilitat era un dels temes que sempre ens 
preocupava, però està garantida perquè els socis i 
afeccionats del Barça puguin venir. Tenim pràcticament 
800 places d’aparcament, línies d’autobusos que han 
de donar resposta a les necessitats; tenim el TRAM a 
set minuts, l’estació d’FFCC a deu, la L43 a 100 metres 
que connecta directament amb Francesc Macià sense 
parades; la L78 que arriba fins a l’estació de Sants i la 
L52 fins a la plaça Espanya”.

L’obra de l’estadi s'enllestirà a finals d’abril, hi haurà un mes i mig per comprovar la seva funcionalitat, mentre 
que el president de l’FC Barcelona, Josep Maria Bartomeu ha anunciat que la inauguració podria ser al juny
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OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310
(frente mossos d'esquadra)

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior 
núm. 23-24 del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet de Llobregat

Super Oferta  
AIRE ACONDICIONADO 
MITSUBISHI ELECTRIC

MSZ-HJ25VA
2150 Gg/h
2705 Kc/h

1276€

35€/Mes
Pago al contado

1.160€
INSTALACIÓN

Incluida

Pago 
al contado 

9% DESCUENTO
 todo incluido

 e IVA

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 
93 490 96 45
facebook.com/moherclima

www.moherclima.com

Detenen in fraganti 22 homes 
per robatoris en domicilis
L'actuació policial dels mossos va ser fruit de diversos dispositius 
de prevenció que va afectar sis municipis de la nostra comarca

Els Mossos d’Esquadra 
van detenir un total 
de vint-i-dos homes 

de nacionalitats albanesa, 
colombiana, dominicana, 
espanyola, georgiana, ma-
rroquina, senegalesa i amb 
edats compreses entre els 16 
i els 55 anys com a presump-
tes autors de robatoris amb 
força a municipis de les co-
marques del Baix Llobregat 
i el Garraf. Les detencions 
van ser fruit dels dispositius 
de prevenció en l'àmbit dels 

habitatges conjunts amb les 
policies locals dels municipis 
afectats (Molins de Rei, Palle-
jà, Cornellà, Castelldefels, Es-
plugues i Sant Just Desvern). 
Els jutges dels diferents ju-
tjats territorials competents 
van decretar la llibertat amb 
càrrecs per 17 dels arrestats, 
l'ingrés a presó de dos.

Multireincident
Un home de nacionalitat 
espanyola i de 40 anys, va 
ser detingut pels mossos 

com a presumpte autor de 
deu robatoris amb força a 
interior de vehicle al mateix 
municipi. Així mateix, també 
va ser detingut, el 16 de ge-

ner, com a presumpte autor 
de 12 robatoris amb força a 
interior de vehicle i, el 17 de 
gener, com a presumpte au-
tor de 19 robatoris més.

Foto: Mossos d'Esquadra

Atropellament mortal d’un 
jove de 21 anys a Castelldefels 

Un jove de 21 anys va ser atropellat mortalment la 
matinada al pàrquing a l'aire lliure situat entre el Canal 
Olímpic i el campus de la UPC. Com a conseqüència 

d'aquest accident, una altra noia va ser ingressada a 
l'hospital de Bellvitge després de ser operada d'un 
genoll. La Policia Local va detenir després del succés a un 
jove pel succés després de perdre el control d'un cotxe i 
atropellar així als dos membres del grup d'amics amb el 
que portava hores consumint alcohol en el mateix lloc.

Acusen un entrenador de 
natació  d'abús sexual a menors 

Diverses noies acusen un entrenador de natació que va 
treballar en clubs catalans d'haver abusat sexualment 
d'elles quan eren menors. L'home va passar per piscines 

com les de Molins de Rei, Olot, Sant Feliu de Llobregat i 
Lloret, a més de treballar a la Residència Blume, a Las Palmas 
i a Astúries. L'acusat té dues condemnes per abús sexual 
però mai ha entrat a presó. Algunes noies han explicat queel 
tècnic, L.A., els feia tocaments vaginals i als pits, assegurant 
que formava part de l'entrenament i que eren estiraments.

A presó una dona per cometre 
diversos robatoris a benzineres

Els Mossos d’Esquadra van detenir, el dissabte 26 de 
gener, una dona de nacionalitat espanyola, de 31 anys 
i veïna de Sant Feliu de Llobregat com a presumpta 

autora de set robatoris amb violència i intimidació a 
benzineres de Molins de Rei i Sant Feliu de Llobregat. 
La Unitat d’investigació de Cornellà de Llobregat també 
va resoldre dos robatoris amb violència comesos per la 
mateixa autora d’uns fets produïts a un centre d’estètica de 
Sant Joan Despí i una benzinera de Cornellà de Llobregat.

SUCCESSOS
Espectacular accident 
de trànsit a Viladecans 
sense cap ferit

Dues dotacions de Bom-
bers de la Generalitat 
van ser activades per 

intervenir en un espectacu-
lar accident de trànsit que a 
succeït a la carretera de Bar-
celona número 27 a Vilade-
cans. Un vehicle va sortir 
de la via per causes que es 
desconeixen i va bolcar a la 
vorera afectant l’aparador 

un establiment de mobles 
de cuina i quatre motoci-
cletes que estaven estacio-
nades al costat de la botiga 
sense haver de lamentar 
cap ferit. D’altra banda, el 
SEM va haver d’intervenir 
per atendre el conductor 
que no va ser traslladat a 
un centre hospitalari, ja que 
ha estat donat d’alta in situ.
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La comarca allotja el 8,29% dels 
polígons de l’activitat catalana 
Al Baix Llobregat hi ha un total de 5.069 empreses distribuïdes 
en els 118 polígons amb una superfície de 2.912,75 Ha

El Fòrum Empresarial 
del Llobregat ha publi-
cat recentment l’últim 

Informe sobre Conjuntura 
Econòmica del quart Trimes-
tre 2018. Segons aquesta úl-
tima publicació i el Sistema 
d’Informació de Polígons 
d’Activitat Econòmica, l’any 
2010 hi havia a Catalunya 
un total de 1.930 polígons 
industrials de més de 0,5 
hectàrees, amb una super-
fície total de més de 36.000 
hectàrees. Segons dades del 

cens, actualment hi ha 1.535 
polígons, dels quals es tenen 
dades actualitzades de 1.424 
(el 92,77 del total). Aquests 
1.424 polígons d’activitat 
econòmica concentren un 
total de 43.749 empreses i 
28.967 Ha de sòl industrial, 
segons dades actualitza-
des del Cens de Polígons 
d’Activitat Econòmica (PAE) 
elaborat pels Departaments 
d’Empresa i Coneixement 
i el de Polítiques Digitals i 
Administració Pública amb 

la col·laboració de les quatre 
diputacions catalanes, ajun-
taments, consells comarcals 
i l’Institut Cartogràfic i Geo-
lògic de Catalunya.

Altres dades
D’altra banda, els 118 po-
lígons del Baix Llobregat, 
que tenen una superfície 
conjunta de 2.912,75 Ha i les 
5.069 empreses existents a la 
nostra comarca implica que 
la taxa d’ocupació sigui del 
81,24%, que està molt per so-

bre del conjunt dels polígons 
catalans. El 42,25% dels po-
lígons tenen una superfície 
superior a les 20 hectàrees. 
I la superfície mitjana de les 
parcel·les és de 0’816 Ha, un 
22% superior a la mitjana 
catalana. En aquest sentit, 
el Baix Llobregat té una su-
perfície global de 32.144 
Km2, això implica el 1,5% del 
total del país, i estan allotja-
des el 8,29% dels polígons, 
l’11,58% de les empreses i el 
10,78% de la població.

Foto: Arxiu

Vint-i-cinc empreses del Baix 
són distingides per la Diputació  

Un total de 25 empreses del Baix Llobregat van obtenir 
el distintiu de Compromís per la Sostenibilitat Turística 
Biosphere, segons va concloure la Taula de Sostenibilitat 

Turística del Consorci de Turisme del Baix Llobregat i així ho 
ha ratificat oficialment l’Instituto de Turismo Responsable. 
De les 25 empreses distingides, 20 empreses renoven el 
distintiu, i 5 empreses l’han rebut enguany per primer 
cop  (Centre Comercial Splau de Cornellà de Llobregat, el 
restaurant Calamar Lobster de Gavà, i els chiringuitos el 
Tibu-Ron Beach Club, Ananda i Chalito de Castelldefels.

Lidl obrirà un gran "hub" logístic 
per al sud d’Europa a la ZAL Prat   

La multinacional alemanya de gran distribució Lidl 
obrirà un "hub" logístic de 61.000 metres quadrats 
a la Zona d’Activitats Logístiques (ZAL) Prat, del Port 

de Barcelona, en terme municipal del Prat de Llobregat. 
Aquest gran magatzem logístic, que obrirà l’any 2021, 
servirà per distribuir productes a la xarxa de botigues 
Lidl a tot el sud d’Europa. La instal·lació no serà de la 
propietat de Lidl, sinó que el promourà un operador 
logístic que donarà servei preferent a la cadena alemanya 
de supermercats, tot i que també hi haurà altres clients.

Important augment del preu 
mitjà de l’habitatge nou el 2018

Segons ‘L’estudi oferta d’habitatges de nova construcció 
a Catalunya 2018’ promogut i coordinat per l’Associació 
de Promotors de Catalunya (APCE), el preu del metre 

quadrat útil de venda d’un habitatge nou al Baix Llobregat 
l’any passat va assolir la xifra dels 3.437 euros. Mentrestant, 
la mitjana de preu per metre quadrat d’un pis a estrenar 
en el conjunt de Catalunya es va situar en el 2018 en 2.821 
euros el metre quadrat. L’estudi mostra que el 52,3% de les 
noves promocions que es van posar en marxa l’any passat 
corresponien a la demarcació de Barcelona.

Segons el darrer Informe sobre Conjuntura Econòmica 
publicat pel Fòrum Empresarial del Llobregat, la 
població ocupada va augmentar un 3,12% al final del 
tercer trimestre 2018 respecte als dotze mesos anteriors 
(+12.501 persones ocupades) i un 1,5% respecte el segon 
trimestre, malgrat la fi dels contractes de temporada 
d’estiu. El municipi amb un augment més fort de la 
població ocupada és Cornellà, amb 2.654 ocupats més.

Augmenta la població ocupada

ECONOMIA

Rbla. Anselm Clavé,32  |  08940 Cornellà de LLobregat | www.latiendadepisos.com | info@latiendadepisos.com
Tel. 93 474 00 77 - 670 27 50 78

1991
Desde

en
CORNELLÀ

INMOBILIARIA

SÚPER ÁTICO CORNELLÀ CENTRO
Súper piso ático de 155m2 + terraza, 
4 habitaciones, 2 baños completos, súper salón 
de 30m2, cocina súper- office, aire acondicionado 
y calefacción. Alquiler con opción a compra.

CORNELLÀ - CENTRO

SANT BOI - ZONA SALESIANOS

EXPECTACULAR  CASA CASTELLDEFELS HOSPITALET

piso con 
ascensor, alto 
exterior con 
2 balcones 
a la calle, 
junto avenida 
primavera

151.000€uros

CORNELLÀ REFORMADOALQUILER 
ALMEDA

Piso en alquiler de 
102m2, 4 hab., 1 baño 

completo, cocina 
reformada, ascensor, 

algunos muebles, 
exterior, balcón, muy 

bien comunicado, 
junto corte ingles. 

950€uros/mes

175.000€uros

Piso de 70 m2, exterior, 3 hab., baño y aseo, 
2 balcones, 1º de altura real, en la mejor 

zona de la ciudad

Se vende magnifica casa de 2 plantas, más planta garaje 
subterráneo de planta completa para 4-5 coches, terrazas, 

jardin, barbacoa,  casa a 4 vientos, construción de 1ª calidad en 
los acabados y detalles, a. acondicionado, calefacción, terraza 

rodeando la casa, en la mejor zona de castelldefels playa.

cornella  piso reformado en  venta de 3 
habitaciones, exterior , con 2 balcones, 
a la calle sol de tarde, muy  buena zona 

junto paseo y c. c. splau, zona deportiva, 
metro, renfe, tranvia, bus, fgc.

149.500€uros

995.000€uros

Piso en venta de 85 m2,todo reformado, 
3-4 habitaciones, baño y aseo, balcón, 
ascensor, calefacción por radiadores, 
aire acondicionado, parquet, galería, 
súper- cocina, salón con luz natural.

199.000€uros 395.000€uros
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OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior núm. 23-24 
del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet

CALDERAS DE CALEFACCIÓN MÁS SEGURAS, MÁS PEQUEÑAS
Y DE MENOR CONSUMO, TOTALMENTE AUTOMÁTICAS

Thema CONDENS
F25

44 €/mes

ECOTEC
VMW ES 236/5-5

45 €/mes

CERAPUR comfort
ZWBC 25-2C

48 €/mes

Platinum COMPACT
24/24F ECO

42 €/mes

la nueva calefacció

TODO INCLUIDO: caldera, 
instalación e IVA incluido

PAGO AL CONTADO 9% 
DESCUENTO

Disponemos de todos los  
modelos y potencias de calderas

¡¡PLAN “RENOVE” CALDERAS-CALEFACCIÓN!!

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 93 490 96 45

nueva 

CALDERAS DE CONDENSACIÓN

3 añossin interesesy sin entrada

0%

CONSULTAS Y OFERTAS EN NUESTRA WEB:

www.moherclima.com

Sant Boi de Llobregat serà Ciutat 
Gegantera de Catalunya el 2020   
El Casal de Cultura de Sant Climent va acollir l’Assemblea 
General de l’Agrupació de Colles de Geganters de Catalunya

El Casal de Cultura 
de Sant Climent va 
acollir el 2 de febrer 

l’Assemblea General Or-
dinària de l’Agrupació de 
Colles de Geganters de Ca-
talunya, on es van convocar 
més de 400 colles gegante-
res sòcies de l’Agrupació. 
Isidre Sierra, alcalde del 
municipi, va donar la ben-
vinguda als participants, 
per seguidament iniciar la 
sessió segons l’ordre del 
dia previst. En aquest sen-

tit va destacar l’informe i 
valoració que la colla local 
va fer de la XXXI Ciutat Ge-
gantera de Catalunya, amb 
la posada a prova del nou 
model de Ciutat Gegante-
ra que la petita població 
de la nostra comarca ha 
proposat aquest passat 
2018. L’assemblea també 
va servir per conèixer la 
preparació dels dos grans 
actes geganters del 2019: 
la Fira del Món Geganter 
a Castellterçol i els actes 

centrals de proclamació 
com a Ciutat Gegantera 
de Castellbisbal. Un dels 
moments més esperats de 
l’assemblea va ser, com és 
habitual, l’elecció de la Ciu-

tat Gegantera per al 2020, 
on la colla gegantera de 
Casablanca va presentar el seu 
projecte per convertir Sant Boi 
de Llobregat en la XXXIII Ciutat 
Gegantera de Catalunya.

Foto: ACGC

La santfeliuenca Maite Carranza 
guanya el premi Edebé infantil  

L’escriptora de Sant Feliu de Llobregat, Maite Carranza, 
va guanyar el Premi Edebé en la categoria infantil 
amb la novel·la Safari, en la vint-i-setena edició dels 

Premis Edebé de literatura infantil i juvenil on l'escriptora 
Elia Barceló s'ha emportat el premi juvenil amb El efecto 
Frankenstein. Les dues novel·les, que arribaran al març a les 
llibreries, van ser les escollides d'un total de 289 originals, 
dels quals 198 eren de la modalitat infantil, dotada amb 
25.000 euros, i 91 de la juvenil, dotada amb 30.000 euros. 

Sant Joan acull una exposició 
de dibuixos inèdits de Jujol  

Del 7 de febrer al 28 d’abril, el Centre Jujol-Can Negre 
de Sant Joan Despí acull l’exposició Jujol, grans 
dibuixos, una mostra elaborada per l’Arxiu Jujol que 

presenta dibuixos de gran format obra de l’arquitecte 
i artista multidisciplinari Josep Maria Jujol. L’exposició 
forma part de l’Any Jujol140, la commemoració impulsada 
per l’Ajuntament de Sant Joan Despí per difondre la figura 
i l’obra de Josep Maria Jujol. La mostra està formada per 
dibuixos de gran format  que mai han sortit de l’Arxiu Jujol.

Prop d’11.500 persones visiten 
els Museus d’Esplugues el 2018

Els Museus d’Esplugues de Llobregat (Can Tinturé i La 
Rajoleta) van generar 1,71 euros per cada euro d’inversió 
per part de l’Ajuntament durant el 2017. En xifres 

globals, l’import que l’Administració pública va dedicar el 
2017 a les inversions i la despesa corrent dels museus per 
valor de 307.000 euros va generar en el territori un impacte 
econòmic de 524.000 euros. L’any 2018 van passar per 
Can Tinturé i La Rajoleta un total d’11.444 visitants, que es 
confirmen com un referent cultural de la ciutat. 

CULTURA
Històrica participació en 
el 44è Premi de Poesia 
Martí Dot de Sant Feliu

Un cop finalitzat el ter-
mini de presentació 
d'obres a la 44a edició 

del Premi de Poesia Martí 
Dot, s'han presentat 18 poe-
maris, la segona millor par-
ticipació de la història del 
certamen. Els treballs han 
estat escrits per 10 poetes i 
9 poetesses, ja que un dels 
poemaris ha estat signat 

per dos autors. La mitjana 
d'edat dels participants 
és de 27 anys. El Premi de 
Poesia Martí Dot, convocat 
per l'Ajuntament de Sant 
Feliu de Llobregat, té com a 
objectiu promoure la crea-
ció literària en català i ajudar 
els joves poetes i poetesses 
a donar a conèixer la seva 
primera o segona obra.
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Durant el Ple correspo-
nent al mes de gener, el 
Consell Metropolità va 

aprovar una sèrie de mesu-
res destinades a seguir llui-
tant contra la contaminació 
atmosfèrica a la metròpolis, 
alineades amb l’objectiu es-
tratègic de millorar la qua-
litat ambiental del territori. 
Una de les mesures contra 
la contaminació aprovades 
durant el Ple ha estat una 
nova ordenança, a partir de 
la qual s’elaboraran Plans 
d’Acció Individual (PAI) per a 
cada tipus d’indústria, amb 
totes les mesures concretes 
que caldrà activar en cas de 
declarar-se un episodi d’alta 
contaminació per NO2 i 
PM10, per a pal·liar els seus 
efectes. Aquesta ordenança 
forma part del Programa 

metropolità de mesures 
contra la contaminació at-
mosfèrica, aprovat el 2017. 
L’estratègia contempla que 
les indústries de l’àrea me-
tropolitana prenguin cons-
ciència de la problemàtica 
associada a les seves emis-
sions, i participin en la seva 
reducció. Per aconseguir-ho, 
resulta imprescindible el 

desenvolupament de pro-
tocols individualitzats per 
a cada activitat empresa-
rial. Una vegada elaborats 
els PAI, cada empresa del 
sector industrial disposarà 
d’un protocol fet a mida de 
la seva activitat, que entrarà 
en funcionament quan la 
Generalitat decreti un epi-
sodi de contaminació. Les 

mesures establertes varia-
ran àmpliament depenent 
de l’empresa, i hauran de 
ser proporcionades amb 
el grau de responsabili-
tat del sector industrial 
en les emissions de NO2 
i PM10. L’ordenança apro-
vada regula, entre d’altres 
aspectes, el contingut mí-
nim que hauran de tenir els 
PAI, el control i seguiment 
de les actuacions per part 
dels ajuntaments i la des-
cripció de les accions que 
constitueixen infraccions 
administratives, així com les 
sancions derivades de les 
mateixes. L’AMB ha elaborat, 
com a exemple, els PAI de les 
plantes de serveis públics de 
la seva titularitat, com ara les 
de tractament de residus i 
de sanejament d’aigües.

Menys activitat industrial en 
episodis d’alta contaminació     
S’elaboraran plans individuals per a empreses que hauran d’activar 

Foto:  Arxiu

CULTURA
Sant Boi i El Prat, reconeguts 
en la recollida de paper i cartró 

Els ajuntaments de Sant Boi i El Prat han estat 
guardonats amb un dels premis “Pajaritas azules” 
en la seva tercera edició, que organitza ASPAPEL 

(Asociación Española de Fabricantes  y Empresas de 
Pasta, Papel y Cartón). El guardó reconeix la feina i el 
compromís dels consistoris i de la ciutadania amb la 
recollida selectiva de paper i cartró. Sant Boi ha rebut 
tres ‘Pajaritas azules’ i el Prat, dues. 

Més oferta per visitar el Delta

El Prat de Llobregat ha ampliat la seva oferta de visites 
guiades als Espais Naturals del Delta del Llobregat. A 
la visita guiada que ja s’estava fent a la pineda de Can 

Camins, s’afegeixen també visites als espais naturals del 
riu Llobregat i als edificis dels Carrabiners i el Semàfor. 
Es tracta de visites organitzades pel Consorci dels Espais 
Naturals del Delta del Llobregat, amb la col·laboració de 
l’Ajuntament del Prat de Llobregat. Les  visites guiades es 
faran sempre en diumenge i van arrancar el passat 3 de 
febrer i continuaran fins a finals de juny.

Nova gestió de residus a Gavà

L’Àrea Metropolitana de Barcelona ha assumit la 
gestió directa de la planta de tractament de residus 
voluminosos de Gavà-Viladecans, i ha incorporat en la 

seva plantilla interna els treballadors que fins ara estava 
adjudicat a una empresa subcontractada.

MEDI AMBIENT

TECNOLOGIA

Emprenedoria tecnològica
CO-Innova acull l’Explorer i Technovation Challenge. Gils for a change  

A finals de gener va co-
mençar a CO-Innova 
Sant Feliu dos progra-

mes d’emprenedoria jove de 
base tecnològica: ‘Explorer 
Sant Feliu’ i ‘Technovation 
Challenge. Girls for a change’. 
El 29 de gener va arrencar la 
setena edició d’Explorer Sant 
Feliu, iniciativa de Sant Feliu 
Innova, impulsada pel CISE 
(Centre Internacional Santan-
der Emprendimiento) i amb 
la col·laboració de SECOT (Se-
niors Españoles para la Coo-
peración Técnica). Participen 
en aquesta nova edició 58 
emprenedors d’entre 18 i 31 

anys, que tenen l’oportunitat 
d’impulsar les seves idees i 
obtenir les eines i els recur-
sos per fer-les realitat a través 
de formacions, roadshows 
i l’assessorament d’experts 
dels pròxims cinc mesos. 
D’altra banda, Technovation 
Challenge. Girls for a change 
va començar el passat 30 
de gener. Les participants 
i mentores van assistir a la 
primera xerrada informativa 
del programa, que va ser un 
èxit en participació. A partir 
de la primera setmana de 
febrer es va començar a des-
envolupar els seus projectes 

a CO-Innova Sant Feliu. Els 
grups, de 3 a 5 nenes i noies 
d’entre 10 i 18 anys, estaven 
preparats per detectar un 
problema social del seu en-
torn i crear una aplicació que 

el solucioni. A més, compten 
amb la participació de diver-
ses mentores i mentors, que 
assessoren en el desenvolu-
pament de l’app i el seu con-
seqüent pla de negoci.

Tallers de fotònica a la UPC

Un total de 24 alumnes dels 4 Instituts de Castelldefels 
van participar en el Taller Smartphone color mixing 
organitzat per Tinkerers Lab i l’ICFO (ubicats al 

Campus de la Universitat Politècnica de Catalunya). 

Augmenta el wifi a Begues

Begues incrementa la seva xarxa pública de wifi amb 
l’establiment de punts de connexió d’alta velocitat 
a edificis públics, parc i espais comuns. L’actuació 

és possible gràcies a un ajut europeu de 15.000 €. 

Seat presentarà un cotxe 5G

Per cinquè any consecutiu, SEAT prepara la seva 
participació en Mobile World Congress 2019. La 
marca ultima els preparatius per a presentar, en 

primícia mundial, el vehicle que marcarà la diferència 
en l’estratègia de micromovilidad urbana de SEAT.

Foto:  Aj. Sant Feliu de Llobregat

Gran acceptació a Molins de 
Rei de la campanya Sorpresa! 
La iniciativa de l’ajuntament baixllobregatí, amb un cost de 
17.500 euros, buscava fomentar la correcta separació dels residus

Coincidint amb les festes 
de Nadal, l’Ajuntament 
de Molins de Rei va im-

pulsar una campanya per 
promoure la correcta se-
paració dels residus en els 
contenidors. Una actriu i 
educadora ambiental va es-
tar explicant als veïns i veïnes 
com havien de separar bé els 
residus i els ha fet un petit ob-
sequi. La campanya Sorpre-

sa! va tenir continuïtat a les 
xarxes socials, on s’han pen-
jat més de 500 fotografies i 
missatges. La campanya l’ha 
va realitzar l’empresa Spora 
i va tenir un cost de 17.500 
euros. Molins de Rei, des de 
l’any 1992, té implantat el 
Model Residu Mínim de re-
collida per als residus muni-
cipals. La base d’aquest mo-
del és la separació en origen 

de quatre fraccions: brossa 
orgànica, paper/cartró, vidre, 
i  inorgànica (envasos i resta). 
Els envasos se separen poste-
riorment a la planta de triat-
ge, fet que garanteix la màxi-
ma recuperació d’aquests 
residus. En aquest context, 
l’Ajuntament de Molins de 
Rei ha impulsat una cam-
panya per tal de millorar la 
correcta separació dels resi-

dus seguint aquest model de 
Residu Mínim. La campanya 
també perseguia explicar els 
beneficis del sistema i com 
es recuperen i valoritzen els 
residus. La campanya es va 
basar en una acció de carrer 
dramatitzada mitjançant una 
actriu i educadora ambiental 
que interpel·lava a la ciuta-
dania. Aquest personatge 
va regalar prop d’un miler 

d’obsequis a les persones 
amb les quals ha interactuat 
per explicar el concepte de 
prevenció i mostrar produc-
tes per fomentar-lo. També 
va publicar mig miler de mis-
satges a les xarxes socials per 
viralitzar l’efecte.  El regidor 
de Medi Ambient, Josep Ra-
ventós, ha explicat que “ha 
estat una campanya amable 
que ha tingut molt bona 

acceptació i molta repercus-
sió, especialment al carrer”. 
La conclusió general és que 
“els ciutadans coneixen bé 
el model del Residu Mínim, 
tot i que encara s’ha d’insistir 
en com millorar la separació 
dels residus i focalitzar-nos 
de nou en la necessitat de 
separar bé l’orgànica. En 
aquest sentit enfocarem la 
continuïtat de la campanya.”

Foto: Aj. Molins de Rei
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Un any més, i en la 
seva habitual seu, 
el Parc Nou del Prat 

de Llobregat va acollir la 
dotzena edició de la XII 
Duatló Ciutat del Prat i 
Campionat de Catalun-
ya per Equips de Duatló. 
Una espectacular modali-
tat que va aplegar 272 conjunts i uns 1.400 duatletes, 
tot un èxit de participació. El Prat Triatló 1994 va fer 
una bona competició quedant en segona posició en la 
categoria masculina (Iván Limia, Erik Steninger, Genís 
Grau, Víctor Álvarez i Àngel Mullera) i la tercera en la 
femenina (Laia Díaz, Sofia Aguayo, Tània Guerra, Laia 
Riudavets, Gemma Diaz i Marga Ortega).

Uns 1.400 triatles es van 
donar cita al Prat de Llobregat 

Foto: FCC

Igualada va acollir la 
XXXVII Lliga Nacional 
Catalana EBA que es va 

celebrar el 2 i 3 de febrer. 
Entre els equips partici-
pants estava el BBA Cas-
telldefels com a represen-
tant comarcal. Els grocs es 
van enfrontar al CB Quart 
Germans Cruz de Girona en una de les semifinals amb re-
sultat negatiu per als baixllobregatins (64-78).  L'equilibri 
de forces es va mantenir durant la primera part, mentre 
que la segona va ser de domini verd-i-negre. Els parcials 
foren 17-18, 19-17, 17-26 i 11-17. Precisament els giro-
nins es van proclamar campions de l'edició d'enguany 
després de guanyar l'amfitrió, l'Igualada, a la final. 

El BBA Castelldefels, eliminat 
a les semis de la Lliga Catalana

Foto: FCBQ

El jugador de Sant Just 
Desvern, Edmon Ló-
pez (PSA 62), es va 

proclamar campió abso-
lut d’Espanya d’esquaix 
després de guanyar a la fi-
nal al setze vegades cam-
pió, el galleg de l’Squash 
Santiago, Borja Golán 
(PSA 32), pel resultat de  3-1 amb els parcials 11/8, 8/11, 
15/13 i 11/4). El torneig es va celebrar els dies 8, 9 i 10 
de febrer al Polideportivo Municipal de San Fernando, 
a Cuenca, amb la participació de més d'un centenar ju-
gadors i jugadores d’arreu de l'estat espanyol. Edmon 
López va accedir a la final sense cedir un sol joc demos-
trant una gran superioritat en tots els partits. 

Edmon López, campió 
d'Espanya d'esquaix a Cuenca

Foto: RFES

BAIX LLOBREGAT

El Baix Llobregat tornarà a ser 
protagonista a la Volta 2019
Un total de deu municipis de la nostra comarca acolliran el pas 
dels ciclistes durant la darrera etapa de la prova (31 de març)

Ja es coneix el recorre-
gut de la 99a edició de 
la Volta Ciclista a Ca-

talunya. Ciclistes com el 
vigent campió del món i 
de la Volta, Alejandro Val-
verde, el guanyador de la 
Vuelta, el britànic Simon 
Yates, el català Marc So-
ler, els francesos Romain 
Bardet, Thibaut Pinot o 
Warren Barguil, l’italià Fa-
bio Aru, el colombià Ri-
goberto Urán, els belgues 
Thomas de Gendt o Remco 
Evenepoel... entre molts 
altres, ja han confirmat 
la seva presència. Tot un 
cartell de luxe per a la ter-

cera prova per etapes més 
antiga del món, després 
del Tour de França i el Giro 
d’Itàlia. Fins a 190 països 
rebran imatges de televisió 
de la cursa gràcies a trenta 
difusors internacionals.

Al territori
La nostra comarca tornarà a 
ser protagonista a la setena 
i darrera etapa de la prova, 
que se celebrarà el 31 de 
març amb un recorregut 
de 143 km (Barcelona-Bar-
celona). La capital de Cata-
lunya tornarà a ser el punt 
de sortida i arribada, que 
ho decidirà tot, amb vuit 

voltes espectaculars per la 
muntanya de Montjuïc que 
posaran el punt final a la 
99a edició. Municipis com 
Esplugues, Sant Just Des-
vern, Sant Feliu, Sant Vicenç 

dels Horts, Santa Coloma de 
Cervelló, Vallirana, Begues, 
Castelldefels (hi haurà un 
esprint intermedi), Gavà i El 
Prat de Llobregat acolliran 
aquesta darrera etapa.

Foto:  Arxiu

El municipi baixllobregatí 
ser talismà per a les Se-
leccions Catalanes sub 

17 i sub 15. Els dos combi-
nats es van classificar per a 
la Fase Final del Campionat 
d’Espanya de Seleccions 
Autonòmiques de les dues 
categories. I ho van fer per 
la porta gran havent derro-
tat al País Basc i a la Regió 
de Múrcia: Catalunya es va 
imposar al combinat basc 
per un doble 1-2 respectiva-
ment, i a la Regió de Múrcia 
per 9-0 i 7-0 respectivament.  
Cal destacar la bona entrada 

en totes les jornades que 
es van disputar tot i que els 
partits es van jugar al matí. 

Bàsquet
Després d’onze temporades 
consecutives a Memphis 
(2008-2019), Marc Gasol va 
canviar d’equip. Els Toronto 
Raptors és el nou club del 
pivot després que els cana-
dencs arribessin a un acord 
amb els Grizzlies. A canvi, 
han aterrat al ja exequip de 
Gasol, els jugadors Jonas 
Valanciunas, Delon Wright, 
CJ Milles a més d’una elec-

ció de segona ronda per al 
2024. El club ja ha anunciat 
que retiraran la samarre-
ta convertint-se en el pri-
mer jugador espanyol que 
té aquest reconeixement. 
Deixa la franquícia com a 
líder de tots els temps en 
punts, rebots, taps i tirs de 
camp. Aquesta temporada, 
el pivot ha fet una mitjana 
de 15,7 punts, 8,6 rebots i 
4,7 assistències. En els da-
rrers anys ha estat una de 
les grans figures de l’equip 
de l’estat de Tennessee. Ara 
tindrà l’oportunitat d’optar 

a guanyar l’anell de l’NBA, ja 
que el seu nou equip és un 
dels favorits per arribar a la 
final i guanyar-la.

Foto: FCF

L'Estadi Joan Baptista Milà va acollir la segona fase de l'Autonòmic

SANT BOI DE LLOBREGAT

Les Seleccions Catalanes  
sub 15 i Sub 17, a la Fase Final 
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ESPORTS
Castelldefels acollirà els 
playoff de la Divisió d’Honor 

Ja es coneixen els equips que competiran pel títol de 
la Divisió d’Honor Catalana Femenina, la màxima 
categoria del nostre país. Aquests són la Unió Esportiva 

Santboiana, BUC, GEiEG i Sant Cugat, El camp de Can 
Vinader de Castelldefels serà escenari de les semifinals 
el 23 de febrer (11 i 13 hores).  Els quatre equips lluitaran 
estar a la final que se celebrarà a La Foixarda de Barcelona 
el 2 de març. Les baixllobregatines són favorites.

El Cornellà es classifica per a 
les semifinals de la Copa RFEF 

La Unió Esportiva Cornellà, equip de la Segona Divisió 
B, ja està a les semifinals de la Copa Federació. El 
conjunt dirigit per Xavi Calm va vèncer en els dos 

enfrontaments dels quarts de final davant el Pontevedra, 
actual campió d'aquesta competició. En el partit d'anada 
que es va celebrar a Pasarón es va imposar per 0-1, 
mentre que a la tornada va guanyar per 2-1 al Nou Estadi 
Municipal. El conjunt verd va aprofitar el seu gran encert 
en atac i una mica de sort per passar a la següent ronda. 
El rival serà l'Internacional de Madrid Deportes.

Arrenca una nova temporada 
de beisbol i sofbol al Baix

El Campionat de Catalunya Sènior de Divisió 
d'Honor és la primera competició de la temporada 
de beisbol i Softbol. A la primera modalitat hi 

participaran el CBS Sant Boi i el CB Viladecans en una 
triple jornada, mentre que a la segona ho faran el 
Projecte Softball Gavanenc, CB Viladecans i CBS Sant 
Boi. S'enfrontaran en dues jornades. 

Judith Corachán es classifica 
per al Mundial de triatló 

Judith Corachán va acabar en quarta posició al triatló 
Ironman 70.3 de Dubai. La santboiana aconseguir 
un temps final de 4h14'34'', que li va permetre 

classificar-se per al Campionat del Món que s'ha de 
celebrar el proper setembre a Niça (França). Corachan 
va remuntar llocs a la part final de la prova i es va 
quedar a un pas del podi. 

Foto: Open Natura

VILADECANS

L'Atrium acull la vint-i-sisena 
edició de la Nit de l’Esport 
L’acte va lliurar més de 120 guardons a esportistes de diferents 
disciplines en una vetllada que es va dividir en dues gales

L’Atrium de Viladecans va 
acollir el passat diven-
dres 1 de febrer la Nit 

de l'Esport, l'esdeveniment 
en què la ciutat reconeix a 
esportistes locals de totes 
les edats els seus mèrits 
esportius de la darrera tem-
porada. Amb la presentació 
de la nova marca ciutat com 
a acte sorpresa, la vint-i-
sisena edició de la gran nit 
de l'esport local ha repartit 
més de 120 guardons a es-
portistes de diferents disci-
plines, en un certamen que 
tornat a repetir el format de 
dues gales diferents: una 
per als i les esportistes de 

categories inferiors, i una 
altra per la resta. Van des-
tacar enguany el premi als 
valors esportius, que ha 
anat a parar a mans del 
Benjamí C de la UD Vilade-
cans, i la menció especial 
a la difusió de l'esport fe-
mení per Base Castelló i 
Montsea Urbea. A més, s’ha 
homenatjat a Clotilde Sán-
chez, dona que ha dedicat 
tota la seva vida a l’Esport.

Marxa atlètica
El 2 de febrer es va disputar 
el Campionat de Catalun-
ya de Marxa de Promoció i 
Màster de 10 km en Ruta, en 

el marc del XXVII Gran Premi 
de Marxa Atlètica Ciutat de 
Viladecans, organitzat pel 
Club d’Atletisme Viladecans 
i el Departament d’Esports 
de l’Ajuntament. Els guan-
yadors absoluts del Gran 

Premi van ser Marc Guerre-
ro (ISS-L’H) amb un temps 
de 45’05’’ i Raquel León (CA 
Valladolid), amb un registre 
final de 53’44’’. Més de 200 
participants de diferents 
edats es van donar cita.

El Complex de Piscines de 
Sant Feliu de Llobregat 
va acollir la Copa de la 

Reina de waterpolo femeni-
na que es van celebrar del 8 
al 10 de febrer. L'Astralpool 
CN Sabadell va fer bons els 
pronòstics i es va imposar 
a la final davant el CN Sant 
Andreu per 11-9 en un par-
tit molt competit des del 
principi (els parcials van ser 
2-2, 2-3, 3-3 i 4-1). D’aquesta 
manera, el CN Sabadell va 
assolir el seu quinzè trofeig 
(amb onze títols de les da-
rreres dotze edicions). La 
waterpolista de l'Astralpool 

CN Sabadell, Judith Forca, 
va ser designada jugadora 
més valuosa de la Copa de 
la Reina. La sabadellenca va 
acabar la competició amb 
11 gols (quatre en la gran 
final), màxima golejadora. 

Cal destacar la participació 
del CN Sant Feliu, que no va 
poder passar dels quarts de 
final després de perdre pre-
cisament amb el finalista, 
CN Sant Andreu, per un clar 
resultat de 7-17.

Foto: RFEN
Les vallesanes van guanyar el CN Sant Andreu a la final (11-9)

SANT FELIU DE LLOBREGAT

L’Astralpool Sabadell segueix 
regnant a la Copa de la Reina

Foto: Aj. Viladecans

Els resultats
Quarts de final

Terrassa-Mediterrani 
(5-7)

Sabadell-Mataró 
(14-7)

Saragossa-Rubí 
(8-11)

Sant Feliu-Sant Andreu 
(7-17)

Semifinals
Mediterrani–Sabadell 

(4-13)
Rubí–Sant Andreu 

(6-14)
Final

Sabadell–Sant Andreu 
(11-9)




